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آمارهاسخنميگويند:

ازرشد150درصديسودپگاهتارکوردشکنيصادراتوتوليد
بود/67 سال خدمت  نظر خواهي  مورد  بيشتر  باشي  داشته  اوج  بيشتر  اند هرچه  گفته  قديم  از 
به سلامت مردم و حضور در سفره هاي مردم انقدر اهميت دارد که گاه به گاه هم در نگاه ها بيشتر 

ديده شوي
پگاه روزهاي خوب عملکردي خود را تجربه مي کند و به عنوان يک صنعت غذايي کاري تخصصي 
را شکل مي دهد و فارغ از هر گرايشي، سلامت جامعه را دنبال مي کند. اما سئوال اين است: در پگاه چه 
مي گذرد؟ براي اين پرسش، پاسخ هايي از جنس آمار  گوياترين است: نگاهي به رشد 150 درصدي سود 
پگاه تا رکورد شکني صادرات و توليد/ 1- رکوردزني چندباره  توليد و فروش:رشد 7 درصدي  دريافت 
شيرخام  و کسب يک رکورد ملي- جهش مقداري 10 درصدي در فروش و رشد 45 درصدي در صادرات 
ريالي- رشد فروش و درآمدهاي عملياتي به ميزان 53 درصد در سه ماهه اول سال 1400-ميزان توليد و 
فروش ساليانه حدود 900 هزار تن و پيش بيني براي سال 1400 حدود 1 ميليون تن است/ 2- بازرگاني 
و صادرات: در سه ماهه اول 1400، 21 هزار تن محصولات پگاه به کشورهاي اوراسيا، عراق و افغانستان، 
صادر شد. سال 99 بيش از 84 هزار تن محصول صادر و براي دومين بار پگاه صادرکننده ممتاز ملي شد. 
برنامه صادرات سال 1400 به بيش از 100 هزار تن محصول است / 3- محصولات جديد: 25 محصول 
بازار شد و امسال هن آبميوه ها و نوشيدني هاي گازدار جديد  در کنار صدها  جديد سال گذشته وارد 
محصول  متنوع وارد بازار خواهد شد. يکي از جديد ترين آن ها با عنوان » پنير کره اي « ونوشيدني هاي 
طعم دار مالت و 3نوع پنير و دوغ تازه است./ 4- خودکفايي و  دانش فني داخلي: در شرايط تحريم با 
بومي سازي، مشکلات روند تامين دستگاه ها حل و از سوي شرکت صنايع شير ايران تبديل به فرصت شد.  
انجام مهندسي معکوس ساخت تجهيزات و قطعات تخصصي  انجام و اجازه توقف خطوط توليد داده نشد 
و ارزآوري در اين حوزه را نيز به دنبال داشت./ 5- شفاف سازي و ورود به بورس: ارزش بازار سهم هاي 
پذيرفته شده پگاه در بازار سرمايه بيش از نه هزار و پانصد ميليارد تومان و شامل هشت شرکت از هلدينگ 
پگاه است که در گروه غذائي بازار سرمايه مورد معامله قرار مي گيرند. بهبود ساختار بنيادي)فاندمنتال( 
شرکت ها دربرنامه است تا با ايجاد سود باکيفيت  در بلند مدت،  ارزش ذاتي شرکت هاي پگاه بهبود يابد. 

همچنين شرکت هاي ارزشمند ديگر پگاه اماده ورود به بورس شده است.

مديرنظارتمجتمعمعدنيسربنخلکخبرداد:

تحقق118درصديبرنامهتوليددر5ماهه1400
معدني  مجتمع  در  اکتشاف  و  استخراج  توليد،  انتظار  از  فراتر  رشد   1400 سال  اول  ماهه   5 در 
سرب نخلک تحقق يافت.به گزارش روابط عمومي شرکت تهيه و توليد مواد معدني ايران، عارف باقري 
با بيان اين مطلب گفت: براساس برنامه رقم توليد کنسانتره اين مجتمع در بازه زماني 5 ماهه ابتداي 
امسال معادل 3350 تن بوده است که اين مجتمع توانست با تلاش و پشتکار مضاعف پرسنل مجتمع و 
راهبر)شرکت سرب و روي کيمياگوهران( و با توليد 3963تن کنسانتره،118 درصد برنامه  توليد را محقق 
کند. توليد/مدير نظازت مجتمع معدني سرب نخلک در ادامه افزود: در همين بازه زماني در سال گذشته 
2675تن محصول توليد شده که نسبت به مدت مشابه امسال 48درصد افزايش توليد در برداشته است 
و مي توان برنامه ريزي و نظارت دقيق بر عيار ماده معدني استخراجي، انجام سرويس هاي پيشگيرانه 
در واحدهاي فرآوري و بهبود عملکرد در حوزه ي منابع انساني را از مهم ترين علل افزايش ميزان توليد 
مجتمع نام برد. استخراج/وي اظهار داشت:  استخراج ماده معدني به فرآيند ورودي توليد از قسمت هاي 
معدن زير زميني و طرح مکانيزه )اسپيرال معدني( در طي 5 ماهه نخست امسال 76650تن بوده اين در 
حالي است که اين رقم 27 درصد بيش تر از ظرفيت استخراجي سال گذشته) به ميزان 60339 تن( بوده و 
پيش بيني مي گردد تا انتهاي سال جاري اين ظرفيت به بيش از 2٫5 برابر افزايش يابد. اکتشاف/باقري خاطر 
نشان کرد: با تداوم عمليات اکتشاف تکميلي در اين مدت 5577متر حفاري صورت پذيرفته که با توجه به 
برنامه از پيش تعيين شده  اکتشاف به ميزان 10000متر در سال، تاکنون 56درصد از اين برنامه تحقق يافته 
که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 24 درصد رشد داشته است. همچنين پيش بيني مي گردد با تداوم و 
تکميل عملکرد اکتشاف مجموع ذخاير قطعي قابل استخراج از يک ميليون تن کنوني به نزديک 3 ميليون تن 
در نيمه سال 1401 افزايش يابد. مدير نظارت مجتمع معدني سرب نخلک اظهار داشت: در راستاي اجراي 
تعهدات زيست محيطي هم اکنون طرح هايي به ارزش تقريبي 121 ميليارد ريال دراين مجتمع در حال اجرا 
مي باشد که از جمله مهم ترين آن ها مي توان به طرح احداث تيکنر و فيلترپرس به منظور بازچرخاني پساب 
کارخانه اشاره کرد که علاوه بر جلوگيري از بروز آسيب هاي زيست محيطي، با بازگرداني کامل آب به سيکل 
کارخانه فرآوري، مي توان در آب مصرفي بيش از 50 درصد صرفه جويي نمود. گفتني است مجتمع معدني 

سرب نخلک در استان اصفهان، شهرستان نايين، روستاي نخلک واقع شده است.

افزايشاکتشاف،استخراجو
توليدمجتمعسربنخلک

سرب  معدني  مجتمع  نظارت  مدير 
استخراج  اکتشاف،  ميزان  اعلام کرد:  نخلک 
نخست  ماهه   5 طي  مجتمع  اين  توليد  و 
روابط  گزارش  يافت.به  افزايش   1400
اين  بيان  با  باقري  عارف  ايميدرو،  عمومي 
نخلک  سرب  معدني  مجتمع  گفت:  مطلب 
هزار   3 مرداد،  پايان  تا  فروردين  ابتداي  از 
که  کرد  توليد  سرب  کنسانتره  تن   963 و 
گذشته  سال  مشابه  مدت  توليد  به  نسبت 
)2 هزار و 675 تن(، 48 درصد رشد نشان 
مي دهد. وي افزود: همچنين، رقم توليد اين 
مجتمع نسبت به برنامه )3 هزار و 350 تن(، 
حاکي از رشد 18 درصدي است که اين امر 
بر عيار  نظارت دقيق  و  ريزي  برنامه  حاصل 
ماده معدني استخراجي، انجام سرويس هاي 
بهبود  و  فرآوري  واحدهاي  در  پيشگيرانه 
مجتمع  انساني  منابع  ي  حوزه  در  عملکرد 
استخراج/مدير  درصدي   27 افزايش  است. 
نظارت مجتمع معدني سرب نخلک با اشاره 
به افزايش 27 درصدي استخراج ماده معدني 
اين مجتمع تصريح کرد: مجتمع نخلک  در 
طي 5 ماهه نخست امسال، 76 هزار و 650 
از  توليد  ورودي  فرآيند  با  معدني  ماده  تن 
بخش هاي معدن زير زميني و طرح مکانيزه 
ادامه  وي  کرد.  استخراج  معدني(  )اسپيرال 
مشابه سال گذشته،  مدت  در  رقم  اين  داد: 
60 هزار و 339 تن بود. همچنين، پيش بيني 
مي شود تا پايان سال جاري، اين ظرفيت به 
بيش از 2٫5 برابر افزايش يابد. باقري خاطر 
نشان کرد: با تداوم عمليات اکتشاف تکميلي 
حفاري  متر   577 و  هزار   5 مدت،  اين  در 
صورت گرفتهاست. با توجه به برنامه اکتشاف 
تکميلي )10 هزار متر در سال(، تاکنون 56 
درصد از اين برنامه تحقق يافته و نسبت به 
رشد  درصد   24 گذشته  سال  مشابه  مدت 
داشته است. وي افزود: همچنين پيش بيني 
مي شود با تداوم و تکميل عملکرد اکتشاف، 
از يک  استخراج  قابل  قطعي  مجموع ذخاير 
نزديک 3 ميليون تن  به  ميليون تن کنوني 
اجراي  يابد.  افزايش   1401 سال  نيمه  در 
محيطي/ زيست  طرح  ريال  ميليارد   121
نخلک  سرب  معدني  مجتمع  نظارت  مدير 
طرح  ريال  ميليارد   121 اجراي  به  اشاره  با 
حال  در  مجتمع  اين  در  محيطي  زيست 
حاضر اظهار داشت: از جمله مهم ترين اين 
طرح ها، احداث تيکنر و فيلترپرس به منظور 
ادامه  وي  است.  کارخانه  پساب  بازچرخاني 
بروز  از  جلوگيري  بر  علاوه  اقدام،  اين  داد: 
بازگرداني  با  محيطي،  زيست  هاي  آسيب 
بيش  فرآوري،  کارخانه  به سيکل  آب  کامل 
جويي  صرفه  مصرفي  آب  در  درصد  از50 
مديريت  گزارش،  اين  به  بنا  شد.  خواهد 
مجتمع معدني سرب نخلک )واقع در استان 
نخلک(  روستاي  نايين،  شهرستان  اصفهان، 
روي  و  )شرکت سرب  راهبر  به  از سال 95 

کيمياگوهران( واگذار شد.

کارنامهپنجماههفروششرکتمسمنتشرشد؛

ثبترشد119درصديدر
فروشنسبتبهمدتمشابه

سالگذشته
ايران  مس  صنايع  ملي  شرکت  فروش 
افزايش  با  امسال  نخست  ماهه  پنج  در 
سال  مشابه  مدت  به  نسبت  درصدي   119
تومان  ميليارد  هزار   26 از  بيش  به  99؛ 
اردشير  دکتر  پرس؛  مس  گزارش  به  رسيد. 
سعدمحمدي مديرعامل شرکت ملي صنايع 
با بيان مطلب فوق گفت: فروش  مس ايران 
»فملي« در مرداد ماه 1400 با افزايش 67 
درصدي نسبت به مدت مشابه در سال قبل 
رسيد.  تومان  ميليارد   838 و  هزار   4 به 
اينکه  بيان  با  مس  ملي  شرکت  مديرعامل 
به  رکوردهاي  پرسنل  همت  با  درصدديم 
يادماندني را در توليد و فروش شرکت ثبت 
کنيم، تاکيد کرد: به رغم شرايط موجود به 
در  برق  قطعي  و  کرونا  بيماري  شيوع  دليل 
توليد   در  کاهشي  تنها  نه  مردادماه،   و  تير 
نداشتيم بلکه موفق به تحقق رشد در برنامه 

توليد و فروش شديم.

اهدايشيرخشکنوزادپگاه
بهبيمارستاناهواز

با مشارکت شرکت شيرخشک نوزاد پگاه، 
1600 قوطي شيرخشک با نشان »لاکتوميل« 
به بيمارستان کودکان اهواز، اهدا شد.به گزارش 
روابط عمومي و امور بين الملل شرکت صنايع 
مديرعامل  خدايي  حميد  ؛  )پگاه(  ايران  شير 
شرکت شيرخشک نوزاد پگاه با اعلام اين خبر 
مشارکت  با  که  اقدام  اين  ريالي  ارزش  افزود: 
خيرين صورت گرفت 420 ميليون ريال، برآورد 
مي شود. او تصريح کرد: با مشارکت خيرين و 
ارائه تخفيف ويژه در سال جديد، اين طرح به 
طور مستمر اجرا خواهد شد، تا مناطق محروم 

بيشتري تحت حمايت، قرار گيرند.

واکسيناسيونپيشگيرياز
کرونادرپخشسراسريپگاه

واکسيناسيون سراسري همکاران مناطق 
بازارگستر  سراسري  پخش  شرکت  گانه  پنج 
پگاه، آغاز شد.به گزارش روابط عمومي و امور 
بين الملل شرکت صنايع شير ايران )پگاه( ؛ در 
اين اقدام و با همکاري دانشگاه علوم پزشکي، 
واکسيناسيون در مناطق دو، سه و چهار شرکت 
يک  منطقه  در  و  آغاز  پگاه  سراسري  پخش 
تا عملياتي شود.  پيگيري است،  نيز در حال 
همچنين در راستاي حفظ سلامت رانندگان، 
هم  ستادي  همکاران  و  ويزيتورها  موزعين، 
عمليات واکسيناسيون در حال انجام است و با 
برنامه ريزي صورت گرفته، در شعب نيز انجام 

مي شود.

موافقترئيسجمهوربا
اختصاصسهامبهجاماندگان

سهامعدالت
مجلس  اقتصادي  کميسيون  رئيس 
براي  با اختصاص سهام  گفت: رئيس جمهور 
و  سال  پايان  تا  عدالت  سهام  جاماندگان 
بودجه  و  برنامه  سازمان  به  موضوع  ارجاع 
پورابراهيمي  است.محمدرضا  کرده  موافقت 
شوراي  مجلس  اقتصادي  کميسيون  رئيس 
سهام  تکليف  تعيين  به  اشاره  با  اسلامي 
اخيراً  داشت:  بيان  مجلس  در  عدالت 
اقتصادي  کميسيون  طريق  از  را  پيشنهادي 
جاماندگان  تکليف  تعيين  درباره  مجلس 
تحت  افراد  اين  اينکه  ويژه  به  عدالت  سهام 
)ره(،  خميني  امام  امداد  کميته  پوشش 
هستند  ايثارگران  و  بازنشستگان  بهزيستي، 
خوشبختانه  داديم،  ارائه  جمهور  رئيس  به 
با  را  خود  کلي  موافقت  هم  جمهور  رئيس 
کميسيون  کردند.رئيس  اعلام  مسئله  اين 
رئيس جمهور  البته  افزود:  مجلس  اقتصادي 
بودجه  و  برنامه  سازمان  به  را  موضوع  اين 
ارجاع دادند تا در آنجا بتواند به شکلي تأمين 

منابع مالي آن انجام شود.
مي کنيم  فکر  داد:  ادامه  ابراهيمي  پور 
تعيين تکليف جاماندگان سهام عدالت يکي 
از اقدامات کوتاه مدت ما در نيمه دوم امسال 
زندگي  در  بهبودي  مي تواند  که  بود  خواهد 

جمعيت قابل توجه اي از مردم ايجاد کند.
نماينده مردم کرمان در مجلس با بيان 
اينکه موضوع جاماندگان سهام عدالت سال 
گذشته در کميسيون اقتصادي تصويب شد، 
صحن  به  ادامه  در  مسئله  اين  داشت:  بيان 
علني آمد، اما دولت دوازدهم با آن مخالفت 
بار مالي داشت  اينکه  به دليل  کرد، آن هم 
به  آن  ارجاع  و  صحن  در  تصويب  امکان  و 
دليل  به  ما  لذا  نبود،  فراهم  نگهبان  شوراي 
اجتناب از اين موضوع و اينکه ما مخالفت هاي 
دولت را نداشته باشيم، رايزني ها را با رئيس 
خدمت  را  نامه اي  و  کرديم  شروع  جمهور 
خوشبختانه  که  کرديم  ارسال  رئيس جمهور 
وي با کليت بحث موافقت کرد و اين مسئله 
را به سازمان برنامه و بودجه ارجاع داد و فکر 
مي کنم سازمان برنامه و بودجه هم بر اساس 
گذشته  سال  در  که  کارشناسي  روند  همان 

انجام داديم، با کلياتش موافقت کند.
رئيس کميسيون اقتصادي مجلس بيان 
يکي  که  است  اين  ما  بيني  پيش  داشت: 
نيمه  در  دولت  و  مجلس  مهم  اقدامات  از 
تکليف  تعيين  عبارتي  به   1400 سال  دوم 
چند  که  است  عدالتي  سهام  جاماندگان 
ميليون از جمعيت کشور را پوشش مي دهند.
نماينده مجلس با بيان اينکه 2 ميليون 
امداد  نفر تحت پوشش کميته  و 800 هزار 
داشت:  اظهار  دارند،  قرار  )ره(  خميني  امام 
همچنين يک ميليون و 200 هزار نفر تحت 
پوشش سازمان بهزيستي قرار دارند و تعداد 
و  ايثارگري  مجموعه هاي  هم  زيادي  خيلي 
بازنشستگان و کارگران هستند که اميدواريم 
با  اين خبر خوب در نيمه دوم سال 1400 
رئيس  که  مساعدت هايي  و  دولت  همکاري 

جمهور داشت، عملياتي شود.

وارداتواکسنکرونا
از40ميليوندزعبورکرد

معاون فني و امور گمرکي گمرک ايران 
ششمين  و  چهل  ورود  به  توجه  با  گفت: 
مجموع  کرونا  واکسن  وارداتي  محموله 
و  ميليون  به 40  دارويي  اين محصول  ورود 
291 هزار و 894 دز رسيد.»مهرداد جمالي 
پنج ميليون دز  واردات  به  اشاره  با  ارونقي« 
داشت:  اظهار  ديروز،  در صبح  کرونا  واکسن 
هزار   220 و  ميليون    2 شهريورماه   4 در 
محموله شامل يک  دو  ماه  دز، 11 شهريور 
ميليون و 449 هزار و 600 دز و يک ميليون 
و 12 شهريورماه چهار  و 96 دز  795 هزار 
ميليون و 115 هزار و 88 دز واکسن کرونا از 

نوع سينوفارم وارد کشور شده است.
در  هزار   648 ورود  به  اشاره  با  وي 
شامگاه  در  روسي  آسترازنکاي  واکسن 
ديشب، خاطرنشان کرد: مجموع واکسن هاي 
صبح  تا  گذشته  سال  بهمن   11 از  وارداتي 
ديروز 14 شهريور ماه در 46 محموله به 40 

ميليون 291 هزار و 894 دز رسيده است.
ارونقي تصريح کرد: در اين مدت در 26 
محموله 31 ميليون و 644 هزار و 684 دز 
واکسن سينوفارم چيني، ، يک محموله يک 
يک  ايتاليا،  کواکس  دز  هزار   452 ميليون 
محموله يک ميليون و 449 هزار و 600 دز 
و  ميليون  يک  محموله   11 چيني،  کواکس 
محموله  دو  روسي،  اسپوتنيک  دز  هزار   45
963 هزار دز آسترازنکا روسي، يک محموله 
جنوبي،  کره  کواکس  دز   800 و  هزار   700
يک محموله 125 هزار دز هندي بهارات و 2 
ميليون و 911 هزار و 810 دز واکسن ژاپني 

آسترازنکا به کشور وارد شده است.
محموله  ديگر  ساعاتي  تا  افزود:  وي 
امام  فرودگاه  در  کرونا  واکسن  از  ديگري 

خميني )ره( به زمين خواهد نشست.
گمرک  گمرکي  امور  و  فني  معاون 
ايران تاکيد کرد: واکسن هاي وارداتي کرونا 
نمايندگان  به  )ره(  امام خميني  در فرودگاه 
و  شود  مي  داده  تحويل  بهداشت  وزارت 
تمام تشريفات گمرکي آنها پاي پرواز انجام 
مي شود و تعللي در ترخيص آن وجود ندارد.

از  کرونا  ويروس  ايرنا،  گزارش  به 
کرد  پيدا  شيوع  کشور  در   98 اسفندماه 
پيشگيري  و  کنترل  براي  آن  موجب  به  که 
و  ها  محدوديت  ويروس  اين  گسترش  از 

ممنوعيت هايي اعمال شده است.
خطر  پر  گروه هاي  از  بخشي  تاکنون 
اضافه شدن  با  روند  اين  و  واکسينه شده اند 
روند  به  داخلي  توليدات  از  برکت  واکسن 

واکسيناسيون ادامه دارد.

اخبار اخبار

وزير تعاون، کار و رفاه اجتماعي هدف اصلي کارگروه اشتغال 
قرارگاه رفاه را ايجاد هماهنگي بين دستگاه هاي اجرايي دانست و 
بلکه  نيست  حاکم  دستگاهي  و  بخشي  نگاه  قرارگاه  اين  در  افزود: 
کاملا ملي به موضوع اشتغال پرداخته شده و بر همين مبنا تقسيم 

کار انجام مي شود.
به گزارش مرکز روابط عمومي و اطلاع رساني وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعي، حجت الله عبدالملکي در نخستين نشست »کارگروه 
اشتغال قرارگاه رفاه مردم« با بيان اينکه 16 ستاد اجرايي و ذي نفعان 
آن در اين کارگروه فعاليت دارند، اظهار داشت: بخش هاي مختلف 
کارگروه به مرور در حال فعال شدن هستند و انشاالله  شاهد اتفاقات 

و تصميماتي باشيم که مردم از آن منتفع شوند.
لازم  عوامل  کرد:  تصريح  اجتماعي  رفاه  و  کار  تعاون  وزير 
که  است  شده  توزيع  مختلف  دستگاهاي  بين  اشتغال  ايجاد  براي 
و  کار  تعاون،  وزارت  دارند؛  را  آن  از  بخشي  به  دسترسي  کدام  هر 
رفاه اجتماعي به موجب قانون، دبيري شوراي عالي اشتغال کشور و 
وظيفه سياستگذاري، هماهنگي، تسهيل گري، پشتيباني و هماهنگي 
را برعهده دارد و به نيابت از رئيس جمهوري امور را پيگيري مي کند.
وي تصريح کرد: کارگروه اشتغال را با مشارکت همه بازيگران 
و فعالان اين عرصه تشکيل داديم تا همه ظرفيت هايي که در زمينه 
عنوان  به  بتوانيم  و  کنيم  ساماندهي  را  دارد  وجود  کشور  اشتغال 
هماهنگ کننده و پشتيبان در اين شرايط اقتصادي، باري از دوش 

مردم برداريم.
که  بدهيم  به دست هم  انشاالله همه دست  افزود:  عبدالملکي 
وعده اشتغال رئيس جمهوري محقق شود و ثمره آن به مردم برسد.
هاي  نشست  در  کرد:  تاکيد  اجتماعي  رفاه  و  کار  تعاون،  وزير 
قرارگاه اشتغال، هماهنگي، بحث و تبادل نظر انجام مي شود و نتايج 
يا  اشتغال  عالي  دولت، شوراي  در  اعضا  از  نيابت  به  آن  و مصوبات 

شوراي پول و اعتبار مطرح و پيگيري مي شود.

دخيل  مختلفي  هاي  حلقه  اشتغال  در  اينکه  به  اشاره  با  وي 
هستند، توضيح داد: حلقه اول و اصلي نيروي انساني است آموزش، 
تامين مالي، تهيه ملزومات فيزيکي مانند مجوزها، بازار و ...  حلقه 
هاي ديگري هستند که وقتي کنارهم قرار مي گيرند نشان مي دهند 
کشور ما در بسياري از جنبه ها غني است و بر همين اساس، اگر 
گروه هاي دست اندرکار حوزه اشتغال درست کار کنند، مهم ترين 

معضل در کشور يعني بيکاري حل خواهد شد.
وي تاکيدکرد: ظرفيت هاي اقتصاد ايران به طور حتم از منابع 

انساني که به طور اسمي و رسمي در آن بيکار هستند بالاتر است.
کدام  هر  که  داريم  نهادهايي  ما  طرفي  از  افزود:  الملکي  عبد 
مثل  کنند  مي  کنترل  را  شده  ذکر  هاي  حلقه  و  عوامل  از  بخشي 
يا  کنند   مي  کنترل  را  مالي  منابع  که  بورس  يا  بانکي  نهادهاي 
نهادهاي آموزشي که آموزش نيروهاي انساني را برعهده دارند.عيسي 
منصوري معاون توسعه کارآفريني و اشتغال نيز در اين نشست گفت: 
نقش قرارگاه را هدايت و نظارت در نظر گرفته ايم و براي اينکه اين 
يک  تواند  مي  اشتغال  کارگروه  کند،  کار  درستي  به  بتواند  پلتفرم 
پلتفرم مشترک براي تعامل و نقش آفريني دستگاه هاي ذيربط باشد.
وي با اشاره به اينکه همه نهادها، الگوي مشخص و تجربه شده 

خود را دارند که بخش زيادي از آنها موفق بوده، افزود: ما به الگوي 
و  اما يک چارچوب هدايت  نخواهيم کرد،  ورود  نهادها  تجربه شده 
نظارت را در قرارگاه خواهيم داشت که بر اساس گروه هدف، رسته 

فعاليت اقتصادي وجغرافيايي تنظيم شده است.
ضرورت  بر  تاکيد  ضمن  اشتغال  و  کارآفريني  توسعه  معاون 
تسريع کارها و پرهيز از هرگونه موازي کاري پيشنهاد داد؛  يک نهاد 
به عنوان محور در نظر گرفته شود و سايرين به عنوان نهاد پشتيبان، 
هماهنگ با آن باشند تا بتوان تعداد اشتغال ايجاد شده را احصا کرد.
ملي  »سامانه  قالب  در  گفت:  نشست  اعضاي  به  خطاب  وي 
اشتغال«، فعاليت هاي هر دستگاه در اين حوزه ارزيابي و سنجش 
و نتايج آن به نهادهاي اجرايي اعلام مي شود.منصوري در خصوص 
تسهيل فضاي کسب و کار گفت: در اين خصوص با زير ساخت نرم 
افزاري که فراهم شده است، مي توانيم شبکه خوبي را ايجاد کنيم. 
داريم  را  زدايي«  مقررات  فراگير  »نظام  و  کار«  و  کسب  »اورژانس 
و  اگر بتوانيم اين دو را به سامانه ملي اشتغال متصل کنيم و يک 

داشبورد مشترک داشته باشيم، بهتر مي توان کار را هدايت کرد.
در اين نشست نمايندگان دستگاه و وزارتخانه هاي مختلف از 
جمله امور اقتصادي و دارايي، ميراث فرهنگي و گردشگري، فرهنگ 
و ارشاد اسلامي، صنعت، معدن و تجارت، سازمان بهزيستي کشور، 
بنياد  )ره(،  خميني  امام  امداد  کميته  اطلاعات،  فناوري  سازمان 
مسکن، بنياد برکت، بسيج سازندگي و انديشکده پويا دانشکده امام 

حسين )ع( به بيان پيشنهادات و نقطه نظرات خود پرداختند.
همچنين مقرر شد اين نشست ها هر دو هفته يکبار تشکيل و 

مصوبات پيگيري شود.
با حضور  مردم  رفاه  قرارگاه  اشتغال  کارگروه  نخستين نشست 
عيسي  کارگروه،  رئيس  عنوان  به  اجتماعي  رفاه  و  کار  تعاون،  وزير 
دستگاه  نمايندگان  و  اشتغال  و  کارآفريني  توسعه  معاون  منصوري 

هاي اجرايي، نهادهاي انقلابي و غير دولتي برگزار شد.

وزير صنعت، معدن و تجارت با اشاره به تدوين برنامه هاي مرتبط 
با افزايش صادرات و تمرکز بر نظام توزيع براي تنظيم بازار در گام اول، 

بر تعامل و هم افزايي بين بخشي براي حل مشکلات مردم تأکيد کرد.
کوتاه  برنامه هاي  اجراي  آغاز  نشست  در  امين  فاطمي  سيدرضا 
مدت مرتبط با تنظيم بازار، صادرات، رفع موانع و پشتيباني از توليد 
که با حضور معاونان وزارتخانه و مديران مرتبط ستادي و سازمان هاي 
صمت استاني )به صورت ويدئو کنفرانس( برگزار شد، افزود: واحدهاي 
سازماني، دفاتر تخصصي و سازمانهاي صمت استاني بايد فرايندگرا باشند 
و تمام موضوعات و امورات کاري مرتبط با حوزه تخصصي خود را درون 
تشکيلات خود انجام دهند و دفاتر تخصصي در ستاد وزارتخانه به صورت 

رشته فعاليت کارها را دنبال کنند.
وي با اعلام اينکه هدف گذاري 5 ميليارد دلار افزايش صادراتي 
اين هفته سهميه بندي و به استان ها ابلاغ خواهد شد، گفت: هچنين 
موضوع آمايش سرزميني را نيز دنبال مي کنيم و تا پايان سال براي 450 

شهرستان نقشه راه، اهداف و اقدامات لازم تدوين خواهد شد.
وزير صمت با يادآوري اينکه مطالعات و اسناد بالادستي عمدتاً بر 
لجستيک، آمار و جمعيت با رويکرد سرزميني تمرکز داشته است، تأکيد 
کرد: در آمايش سرزميني ويژه وزارت صنعت، معدن تجارت مي خواهيم 
نگاشت يا نسخه عملياتي براي هر شهرستان داشته باشيم که مطالعات 
در اين راستا با ايجاد دبيرخانه مرتبط، زمان بندي لازم و منطقه بندي 

ويژه آغاز مي گردد.
فاطمي امين همچنين اجراي برنامه هاي مرتبط با رشته فعاليت ها 
در حوزه هاي دفاتر تخصصي را جزء اولويت ها دانست که در اين زمينه 
حوزه هاي  در  که  اعدادي  گفت:  و  است  شده  انجام  زيادي  مطالعات 
مرتبط با توليد، صادرات، اشتغال و سرمايه گذاري و... بايد تحقق يابد و 
پروژه هايي که بايد انجام شود در هر حوزه بايد مشخص شود و تا 3 ماه 

ديگر برنامه تدوين و تفکيک شود.
وي در مورد موضوعات مرتبط با تنظيم بازار نيز گفت: سامانه جامع 
تجارت بايد تمام کالاهاي مهم را حداکثر تا آخر پاييز مورد پوشش قرار 
دهد. در حوزه سيمان نيز کل محصول سيمان براي عرضه صحيح و 
جلوگيري از افزايش قيمت بايد به بورس بيايد، مصالح فروشان بزرگ نيز 

بايد در بورس خريد کنند و در سامانه افق، فاکتور بزنند.
را شامل  تجارت مصرف کنندگان سيمان  و  معدن  وزير صنعت، 
واحدهاي توليدي با مواد اوليه مربوط به اين محصول، پروژه هاي بزرگ 
و خرده فروشي ها دانست و ادامه داد: در اولويت اول بايد خرده فروشان 

براي خريد وارد بورس کالا شوند.
فاطمي امين در ادامه سخنان خود در خصوص تنظيم بازار اضافه 
کرد: در وهله اول روي توزيع بايد متمرکز شويم که سامانه جامع تجارت 

در اين جهت يک گام اساسي است.
با  ادامه، گفت: همچنين فشار نقدينگي بر خرده فروشي  وي در 

اصلاح نظام توزيع کاهش مي يابد، نقدينگي از عوامل بروز تورم است و تا 
زماني که کنترل نشود بايد روي اصلاح نظام توزيع متمرکز شويم، البته 

اين موضوع بايد همگام با اصلاح مولفه هاي اقتصاد کلان باشد.
ضرورت تعامل و هم افزايي بين بخشي براي حل مشکلات مردم

فاطمي امين در ادامه، بيان کرد: مردم ما را در قالب يک دولت 
مي بينند و اين دولت بايد هماهنگ باشد، نبايد تقصيرهاي احتمالي را 
گردن ديگر نهادها انداخت، اما بايد درون خودمان مرزها را مشخص 
نماييم. تعامل و هم افزايي بين بخشي ضرورت دارد و همه بايد در اين 

مسير گام بردارند.
وي در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به برنامه هاي رفع 
موانع و پشتيباني از توليد، بيان کرد: بايد خدماتي که مشتريانش کسب 
و کارها هستند شکل بگيرد و کسب و کارها از آن استفاده کنند و ما 

فقط تنظيم کننده باشيم و تا دو ماه آينده اين خدمات را شکل بدهيم.
وزير صمت همچنين گفت: به موازات اجراي برنامه هاي کوتاه مدت 
در 6 ماهه دوم سال به تفکيک، مشکلات واحدهاي توليدي، صنعتي، 

معدني و تجاري را احصاء و مشخص مي کنيم.
فاطمي امين ادامه داد: استان ها روي واحدهاي تعطيل و نيمه 
تعطيل پايش سريع انجام دهند، واحدهاي تعطيل و راکد استان هاي 
سراسر کشور با محوريت اشتغال بيشتر بايد در دستور احياء و بازگشت 

به عرصه توليد قرار بگيرند.

در  ويزايي  هيچ  گفت:  کشوري  هواپيمايي  سازمان  سخنگوي 
فرودگاه هاي نجف و بغداد براي مسافران صادر نمي شود و مسافران 

نبايد پيش از اخذ ويزا، بليت سفر به عراق خريداري کنند.
محمدحسن ذيبخش اظهار داشت: برخي مؤسسات گردشگري 
و آژانس هاي مسافرتي به صورت غير واقعي در فضاي مجازي تبليغ 
مي کنند که پس از ورود مسافر به فرودگاه هاي بغداد و نجف اشرف، 
به هيچ وجه صحت  امر  اين  اما  مسافران صادر مي شود،  براي  ويزا 
ندارد و برخي هموطنان که با اين رويه به عراق سفر کرده اند، هم 

اکنون در فرودگاه هاي مقصد سرگردان شده اند.
وي گفت: هم اکنون دولت عراق هيچ ويزايي در فرودگاه هاي 

خود يا به صورت انفرادي توسط سفارتخانه ها صادر نمي کند.
سخنگوي سازمان هواپيمايي کشوري با بيان اينکه همکاران ما 
در وزارت امور خارجه همچنان با دولت عراق در حال رايزني براي به 
نتيجه رسيدن ويزاي ايام اربعين حسيني هستند افزود: بزودي نتيجه 

قطعي اين مذاکرات به اطلاع مردم عزيز کشورمان خواهد رسيد.
کرده  اعلام  عراق  کشوري  هواپيمايي  سازمان  گفت:  ذيبخش 
بود تنها شرکت هواپيمايي که با بليت براي زائران ويزا صادر مي کند 
اين  شد  اعلام  رسماً  ديروز  اما  است،  العراقيه  هواپيمايي  شرکت 
شرکت هم ديگر مجوز صدور رواديد را ندارد.ذيبخش به هموطنان 
توصيه کرد: پيش از سفر به عراق، ويزاي ورود به اين کشور را در 
کنسولگري هاي  و  سفارتخانه  نظير  قانوني  مبادي  از  و  ايران  خاک 

عراق دريافت کرده و از صحت ويزاي خود مطمئن شوند.
به  اخطار  با  همچنين  کشوري  هواپيمايي  سازمان  سخنگوي 
دفاتر خدمات گردشگري که اقدام به تبليغ سفر بدون ويزا به خاک 
دفتر  طريق  از  کشوري  هواپيمايي  سازمان  گفت:  مي کنند  عراق 
اين دفاتر  بر فعاليت هاي غيرقانوني  نظارت بر مؤسسات گردشگري 

نظارت مي کند و با تخلفات آن ها برخورد جدي خواهد نمود.
سخنگوي سازمان هواپيمايي: توقف همه پروازها به افغانستان

سخنگوي سازمان هواپيمايي کشوري گفت: تا اطلاع ثانوي هيچ 
اين  به  پروازها  همه  و  داشت  نخواهيم  افغانستان  کشور  به  پروازي 

کشور متوقف شده است.
آقاي محمدحسن ذيبخش افزود: با توجه به تحولات افغانستان 
و ناامني آسمان و فضاي عمومي اين کشور، تا اطلاع ثانوي جمهوري 

اسلامي ايران هيچ پروازي به کشور افغانستان نخواهد داشت.
وي با ابراز اميدواري در خصوص بازگشت امنيت به اين کشور 
افزود: اميدواريم با عادي شدن وضعيت عمومي اين کشور، پروازهاي 
خطوط هواپيمايي ايران به افغانستان هرچه زودتر از سر گرفته شود.
گفتني است پيش از تحولات سياسي و نا امني هاي پيش آمده 
در افغانستان، خطوط هواپيمايي ايران هر هفته 5 پرواز برنامه اي از 
فرودگاه هاي امام خميني تهران و شهيد هاشمي نژاد مشهد مقدس 
به اين کشور انجام مي دادند که پس از اين اتفاقات همه اين پروازها 

هم اکنون متوقف شده است.

وزيرتعاون،کارورفاهاجتماعي:

نگاه بخشي و دستگاهي در کارگروه اشتغال حاکم نيست

تمرکز بر نظام توزيع براي تنظيم بازار

توقف صدور ويزاي فرودگاهي در عراق

رييسسازمانبرنامه
وبودجهخبرداد:

نويد 
رشد 
اقتصادي 
در 
بودجه 
1401

رييس سازمان برنامه و  بودجه گفت: در برنامه 1401 
تاکيد اصلي بر تحقق رشد اقتصادي است و سهم هر يک از 
بخش ها را مشخص و براي آن منبع درنظر مي گيريم، بطوري 

که قابل رصد و متضمن تحقق اهداف عالي اقتصاد باشد.
به گزارش سازمان برنامه و بودجه، »مسعود ميرکاظمي« 
برنامه ريزي  و  با حضور روساي سازمان مديريت  در نشستي 
اساس  بر  را   1401 بودجه  تنظيم  داشت:  اظهار  استان ها 
برنامه در  به  ويژه  توجه  و  بالادستي  اسناد  مقتضيات کشور، 

دستور کار داريم.
وي با بيان اينکه بودجه، شکل دهنده اقتصاد و ضمانت 
کننده اهداف عالي کشور است افزود: فرمايشات مقام معظم 
رهبري و اسناد بالا دستي، تاکيد بر تغيير ساختار و اثربخش 
کردن بودجه دارند. بنابراين ادامه روند فعلي به مصلحت کشور 
دولت  بازنگري شود. شروع  بودجه  در ساختار  بايد  و  نيست 

سيزدهم بهترين فرصت است تا ايده هاي منطبق بر اسناد را به 
روش هاي اجرايي تبديل کنيم.

رئيس سازمان برنامه و بودجه کشور با اشاره به اينکه در 
افزود: تغيير، يک  برنامه هفتم توسعه هستيم،  شرف تدوين 
ضرورت است و اين تغيير بايد عاقلانه و همراه با برنامه باشد. 
در سياست اقتصاد مقاومتي استفاده بهينه از منابع تاکيد شده 

است.
با  موضوعات  کشور  هرجاي  داد:  ادامه  ميرکاظمي   
حساسيت دنبال شده و مشکلات مورد رصد و پيگيري قرار 
گرفته به نتيجه مطلوب رسيده ايم. در برنامه 1401 تاکيد اصلي 
از بخش ها را  اقتصادي است و سهم هر يک  بر تحقق رشد 
مشخص و براي آن منبع درنظر مي گيريم، بطوري که قابل رصد 

و متضمن تحقق اهداف عالي اقتصاد باشد.
آينده  سال  بودجه  و  برنامه  در  اينکه  بيان  با  وي 

ادامه  يافت،  خواهد  افزايش  نيز  درآمد  روي  حساسيت 
و  استان  دستگاه ها،  درآمد  به  نسبت  ما  مديران  بايد  داد: 
شهرستان ها حساس باشند و هنر مدير اين است که جذب 
منابع کند. انجام برخي پروژه ها در سطح کشور بايد از طريق 
فاينانس داخلي و خارجي صورت گيرد و همه در قبال اين 

برنامه مسئوليت پيدا مي کنند.
 ميرکاظمي با بيان اينکه اولويت اول کشور درست شدن 
اقتصاد است، ادامه داد: حتما بايد به گونه اي حرکت کنيم که 
فشار زندگي مردم کمتر شود. بايد درآمد خانوار را بالا ببريم و 
ما مي توانيم منابع را اثربخش کنيم و اين به دست شما همکاران 

در سازمان انجام مي شود.
نشست رئيس سازمان برنامه و بودجه، با حضور روساي 
سازمان مديريت و برنامه ريزي استان ها و به صورت مجازي 

برگزار شد.


